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《中考英语作文范文2篇（带中文）》

中考英语作文范文1：建议信

Dear Li Hua,

I understand your concern about being the shortest boy in your class. It's natural to feel
a bit depressed when you think you're different from others. However, remember that
everyone grows at their own pace. Instead of focusing on your height, try to focus on
your strengths and talents. You can excel in sports, studies, or any other activity you
enjoy. Height is just a physical attribute; it doesn't define who you are. Be confident and
proud of yourself. Embrace your uniqueness and don't let it bother you. Growth takes
time, and you'll see that as you grow older, many of these worries will fade away.

Best wishes,

Alan

亲爱的李华，

我理解你关于自己是班里最矮的男孩的担忧。当你觉得自己与他人不同时，感到有些
沮丧是很自然的。然而，请记住，每个人的成长速度都是不同的。不要专注于你的身
高，而是尝试关注你的优点和才能。你可以在体育、学习或任何你喜欢的活动中表现
出色。身高只是一个身体特征，它并不能定义你是谁。自信并为自己的独特性感到骄
傲。不要让这些事情困扰你。成长需要时间，你会看到，随着年龄的增长，许多这些
烦恼都会消失。

最好的祝愿，

艾伦

中考英语作文范文2：公园内搭建帐篷指南

Welcome to Central Park! To ensure a pleasant experience for all visitors, please follow
these guidelines when setting up your tent:

Time: Tents are allowed only during weekends and holidays, from 9:00 am to 9:00 pm.

Size: Your tent must not exceed 150 cm in height.

Capacity: Choose an appropriate size based on the number of people:
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For 2-3 people, use a smaller tent.

For more than 3 people, opt for a larger one.

Rules: Prohibited items inside tents include:

Pets

Barbecue equipment

Musical instruments

Food and drinks

Enjoy your stay and help us keep the park clean and peaceful!

欢迎来到中央公园!为确保所有游客都能愉快地体验，请在搭建帐篷时遵守以下规定：

时间： 仅在周末及节假日(上午9:00至晚上9:00)允许搭建帐篷。

尺寸： 帐篷高度不得超过150厘米。

容量： 根据人数选择合适的帐篷大小：

2-3人使用小型帐篷。

超过3人使用大型帐篷。

规定： 禁止携带以下物品进入帐篷：

宠物

烧烤设备

乐器

食物和饮料

祝您度过愉快的时光，并请您共同维护公园的清洁与宁静!

希望以上信息对您的游玩有所帮助。如有其他问题，请联系公园工作人员。谢谢合作!
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